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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-22 
Rijeka, 11. studenoga 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 20. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 11. studenoga 2024. (ponedjeljak) održana je 20. sjednica VMO Kozala, s početkom u 
16,00 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Natalija Žanetić Car, članica VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika s 18. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 

- 1. Sigurnosna situacija u kvartu 
- 2. Osnivanje pododbora za sport 
- 3. Usvajanje malih komunalnih akcija za 2025. 
- 4. Advent i doček Djeda Mraza 
- 5. Razno  

Sjednica je započela u 16,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Vezano uz sigurnosnu situaciju u kvartu, na sjednicu je u ime Policijske uprave PGŽ došao 
gosp. Veseljko Vukelić. Vijeće je zatražilo više policijskih patrola čime bi se pojačao nadzor 
nad područjem MO Kozala, pogotovo na području oko OŠ Kozala te dječjih parkova i igrališta. 
Vijeće je navelo nekoliko primjera prijava nedoličnog ponašanja odraslih osoba u Parku 
Zvonimira Škerla te prijava nuđenja sumnjivih sredstava u dječjem parku u Ulici Ante Kovačića 
kod k.br. 24. Također su naveli problem javnog okupljanja i konzumiranja alkohola u blizini 
dječjeg parka pored trgovine Krk u Ulici Kozala kod k.br. 17. Građani su prijavljivali i spavanje 
na klupama u Parku Zvonimira Škerla, u parku na Kozali kod k. br. 17 te okupljanje sumnjivih 
osoba uokolo Doma zdravlja u Laginjinoj kao i u obližnjem dječjem parku ispod zgrade Brajšina 
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k.br. 2. Zatražili su i mogućnost postavljanja kamera na pojedine lokacije za što je potrebno 
obratiti se UO za komunalni sustav i promet.  
Gosp. Vukelić saslušao je sve probleme te naveo kako će se svakako založiti za povećanje 
policijskih patrola.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 

 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je osnivanje pododbora za sport, ponajprije za 
omogućavanje igranja stolnog tenisa u prostoru MO Kozala. Osoba predložena za vođenje 
pododbora za sport je vijećnik Zvonimir Brozić.  
 
Zaključak: prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić objasnio je vijeću kako je, vezano uz male komunalne 
aktivnosti za 2025. došlo do manjih problema, a vezano uz odgovor o prihvaćanju prijedloga 
malih komunalnih aktivnosti od nadležnih službi. Iz toga razloga zatražen je sastanak vijeća i 
predstavnika grada u UO za komunalni sustav i promet 14.11.2024. te će se na tom sastanku 
pokušati dogovoriti rješavanje navedene problematike, a vezano uz prihvaćanje i moguću 
realizaciju malih komunalnih aktivnosti za 2025. godinu.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 4 
Predsjednik VMO Kozala je najavio posljednji program vijeća u 2024. godini Advent i doček 
Djeda Božićnjaka te predložio da se kićenje jelke, koja bi trebala biti posađena na 
novouređenom Volčićevom trgu prema dogovoru, obavi u subotu 30.11.2024. prije prve 
nedjelje Dočašća (Adventa) u popodnevnim satima. Glavna adventska zabava održati će se u 
subotu 14.12.2024. s početkom u 17.00 sati, a organizirati će se nastupanje dječjeg zbora 
Tratinčice, folklorne skupine Primorski Hrvat te nastup grupe ili pjevača u dogovoru s gradom. 
Radionice će se održati u dogovoru s udrugama koje žele sudjelovati u Adventu i to:  

7.12.2024. radionica izrade božićnih ukrasa – Jadranka Lacković, Udruga Smart Kvart 
9.12.2024. dječja božićna radionica – Udruga Ruka 
19.12.2024.čokoladna radionica  

Vezano uz organizaciju dočeka Djeda Božićnjaka i podjele paketića, definirati će se datum u 
dogovoru s OŠ Kozala. Kontaktirati će se i DV Vidrice te Glazbena škola Ivana Matetića 
Ronjgova, a vezano uz sudjelovanje u predstavi.  
Prijava djece za dobivanje slatkog paketića krenuti će od 28.11.2024. i trajati do 6.12.2024. 
Nabavku slatkih paketića obaviti će se do najkasnije 13.12.2024. godine.  
 
Zaključak: Informacije i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 

AD 5/1 
 
Tajnica je izvjestila vijeće o podsjetniku bivše vijećnice Nasrin Štrljić, a vezano uz realizaciju 
pješačkog prijelaza kod OŠ Kozala, a radi povećanja sigurnosti kretanja djece u tom opasnom 
dijelu MO Kozala. Vijećnici su se složili kako je potrebno ponoviti upit prema nadležnima 
vezano uz realizaciju istoga na način da se provjeri mogućnost izvedbe istoga kroz eventualnu 
razliku u sredstvima iz malih komunalnih aktivnosti ili kroz redovno održavanje.  
 
Zaključak: Informacije i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
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AD 5/2 
Tajnica je informirala vijeće o dolasku građanke iz Brajšine k.br. 1 s ponudom o sadnji agava 
u njihovom dvorištu i na drugim krajevima MO-a, prema potrebi. Vijećnici su se dogovorili 
stupiti u kontakt s gospođom i dogovoriti se direktno po tom pitanju. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


